



附件一：

2016年上海世界华人龙舟邀请赛  
参赛确认函  
(2016年7月10日前提交)

我们\_\_\_\_\_ (队伍名称) 希望确认报名参加  
2016年9月21日至25日举办的“2016年上海世界华人龙舟邀请赛”。

1、参赛组别 (请打“√”选择)：

A组 ( )、B组 ( )。

2、参赛项目：

男女混合组标准小龙舟500米直道竞速和5000米绕标赛。

我们保证身体健康，并购买赛事期间意外人身伤亡保险，经过训练，能够轻装游泳200米以上。我们表示同意遵守所有组织者制定的规则和条件。我们承担在比赛期间和比赛前后旅行中发生的伤亡和财产损失，不追究“2016年上海世界华人龙舟邀请赛”和其他与这个国际赛有直接和间接关系的个人及组织的责任。

联系人：

地 址：

电 话： (国家代码) / (地区代码) / (电话号码)

(办公室)： / /

(家)： / /

传真： / /

电子邮件：

签名或盖章

二〇一六年 月 日



上海市龙舟协会  
Shanghai Dragon Boat Association

**2016 Shanghai International Chinese Dragon Boat Invitational Tournament  
CONFIRMATION FORM**

**(Please submit before 10<sup>th</sup> of July, 2016)**

We \_\_\_\_\_ (team name) would like to confirm the entry and will attendance the 2016 Shanghai International Chinese Dragon Boat Invitational Tournament to be held from 21<sup>th</sup> to 25<sup>th</sup> of September, 2016.

Team category: A (     )

B (     )

Events: Mixed Division with 10 man boat: 500m Straight Lane Race  
5000m Pursuit Race.

We ensure that we all members of the team are healthy and can swim over 200m with light load. We agreed to obey all rules and conditions issued by the Organizing Committee. We will undertake all the personnel and wealth loses during the match period and the travel before and after the match. And will not let pass the responsibility to the “2016 Shanghai International Chinese Dragon Boat Invitational Tournament” and other personnel or organization which is related to this international Tournament.

Contact: \_\_\_\_\_

Add: \_\_\_\_\_

Tel: (Office) \_\_\_\_\_ / \_\_\_\_\_ / \_\_\_\_\_

(Country code) (Area code) (Telephone number)

(Home) \_\_\_\_\_ / \_\_\_\_\_ / \_\_\_\_\_

Fax: \_\_\_\_\_

Email: \_\_\_\_\_

Signature:

\_\_\_\_ / \_\_\_\_ / 2016 (DD/MM/YYYY)